

## **Festival Walk Tourist Privileges**

### **Terms and Conditions:**

1. The promotion period runs from 29 September to 31 October 2023, both dates inclusive (the “Promotion Period”).
2. Tourists must register as My FESTIVAL members to participate in this promotion.
3. Tourists will receive one set of two HK\$150 Conditional e-Coupons (applicable to the designated Fashion and Beauty tenants respectively, the “e-Coupon”) upon presenting a valid original overseas travel document (with proof of entry stamp or landing slip issued within the last 14 days, except HKSAR Passport and British National (Overseas) Passport) and a valid My FESTIVAL membership ID in person at the Concierge on Level UG during the Promotion Period.
4. The name of the holder of the overseas travel document must be the same as the registered My FESTIVAL member.
5. During the entire Promotion Period, each Tourist can redeem a maximum of one set of e-Coupons per day per person. The redemption QR codes of the e-Coupons will be saved in Members’ accounts after successful redemption and are valid until 31 October 2023. Any unused e-Coupon(s) will be forfeited after expiry and will not be replaced or re-issued.
6. All e-Coupon(s) are available on a first-come-first-served basis while stock lasts.
7. e-Coupon can be used in place of cash at the designated tenants (the “Eligible Tenants”). Please refer to the Festival Walk website ([www.festivalwalk.com.hk](http://www.festivalwalk.com.hk)) regarding the list of Eligible Tenants that accept e-Coupon. Each e-Coupon will be treated as having the value as stated on the e-Coupon on the Festival Walk mobile app, and such stated value will be applied as a discount on a transaction at the Eligible Tenants.
8. Tourists must present the designated QR code of the e-Coupon(s) on the Festival Walk mobile app before payment to enjoy the cash discount. Photographs, mobile screenshots, printouts, photocopies or any other format of the QR codes are not accepted.
9. Each e-Coupon can be used once only. A maximum of four e-Coupons can be accumulatively used in the same transaction at participating tenants. Other Terms and Conditions apply to the e-Coupon(s). Please refer to the details stated on the Festival Walk mobile app.
10. The redeemed e-Coupon(s) are not transferable or exchangeable for cash and cannot be resold in any circumstances.
11. Staff of Festival Walk and its tenants are not eligible to participate in this promotion and cannot redeem the e-Coupon(s) on behalf of tourists.
12. Visuals of related promotional materials (if applicable) are for reference only; the e-Coupon(s) in kind prevail. Festival Walk accepts no responsibility and no liability for any matter relating to the conditions and quality of gifts/services provided by the e-Coupon(s) and the respective suppliers.
13. In case of any disputes, Festival Walk reserves the right of final decision on all matters.
14. Should there be any discrepancy or inconsistency between the English and the Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.
15. All participants who participate in this promotion are presumed to have read, accepted and agreed to abide by the above Terms and Conditions. Otherwise, the participants will be considered to have forsaken their rights to participate.

## 又一城旅客尊享礼遇

### 条款及细则：

1. 推广期为2023年9月29日至10月31日，包括首尾2天（「推广期」）。
2. 旅客必须登记成为My FESTIVAL会员方可参与此推广活动。
3. 旅客必须于推广期内亲身到 UG 层的顾客服务处出示个人有效之海外旅游证件正本（须附有 14 天内入境盖印或印发之入境标签，香港特别行政区护照及英国国民（海外）护照除外）及有效之 My FESTIVAL 电子会员号码，方可获得一套两张港币 150 元电子优惠券（分别适用于指定时装及美妆商户，「电子优惠券」）。
4. 旅客之个人有效海外旅游证件的姓名必须与My FESTIVAL会员姓名相符。
5. 于整个推广期内，每位旅客每人每日最多只可换领电子优惠券乙套。电子优惠券之二维码将于成功进行换领后直接存入会员账户内，有效期至 2023 年 10 月 31 日。逾期使用视为作废，恕不补发。
6. 所有电子优惠券数量有限，以先到先得方式换领，换完即止。
7. 电子优惠券可于指定商户（「合资格商户」）内作现金使用。会员可浏览又一城网页（[www.festivalwalk.com.hk](http://www.festivalwalk.com.hk)）查阅有关接受电子优惠券之合资格商户名单。每张电子优惠券在手机應用程式内均视为具有该电子优惠券上所示之特定价值金额，该等价值将会与合资格商户进行之交易中作为一项折扣。
8. 会员须于付款前出示电子优惠券之二维码方可享有有关现金折扣优惠。照片、手机屏幕截图、打印本、影印本或以其他方式展示之电子优惠券恕不接受。
9. 每张电子优惠券只可使用乙次。电子优惠券可于参与商户在同一交易内最多累积使用4张。电子优惠券受其他条款及细则限制，详情请参阅又一城手机應用程式。
10. 在任何情况下，会员将不得转让、兑换现金或转售所有已换领之电子优惠券。
11. 又一城及其商户之职员均不能参加是次推广活动及不可代替旅客换领电子优惠券。
12. 所有图片只供参考，电子优惠券以实物为准。以电子优惠券所兑换之礼品/服务的款式及质素以供货商最终所提供的货品/服务为准，又一城对供货商所提供的礼品/服务款式及质素，将不承担任何法律责任。
13. 如有任何争议，又一城将保留最终决定权。
14. 如此条款及细则的中、英文版有所差异，一概以英文版为准。
15. 所有参加者须已阅读、接受并同意遵守是次推广活动的条款及细则，否则作弃权论。